
NOTULEN LEDENRAADSVERGADERING LENS op 19 april 1983  
 
Aanwezig  
van de ledenraad: mevr. Nel v.d. Hoek, de heren Ben Osse, Ronald Bergenhenegouwen, Jos Kuijpers, Aad Bogisch, Ton v.d. 
Berg, André Christ, Frans Peters, Henk Rimmelzwaan, Wil Heijnen.  
van het bestuur: de heren Hans v.d. Kleij, Gerard v.d. Steen, Jaap Colpa.  
 
Voorzitter: Dhr. Frans Peters  
Notulist: Dhr. Wil Heijnen.  
 
1. VASTSTELLEN NOTULEN ALGEMENE LEDENRAADSVERGADERING DD. 9-12-1982  
Zonder op- of aanmerkingen worden deze notulen door de ledenraad vastgesteld  
Op de komende algemene ledenraadsvergadering zullen exemplaren van deze notulen beschikbaar zijn.  
 
2. VERBOUWING CLUBGEBOUW  
De verbouwing valt in drie delen uiteen:  
A Herindeling Waterloo  
B Renoveren gevel oude clubgebouw  
C Luxe verbouwingen  
ad. A: Herindeling Waterloo  
De huidige bestuurskamer wordt in de lengte vergroot en bestemd voor de commissie- en de elftallenbesprekingen.  
Naar de uitgang toe worden in Waterloo twee kamers gecreëerd, één als administratie annex opslag/archiefkamer en één als 
bestuurskamer. Het huidige Waterloo wordt daarmee tot 1/3 deel verkleind. Voor de bestuurskamer zal een nieuw raam 
gecreëerd moeten worden. Waterloo wordt weer wat vergroot door de wand met schuifdeuren weg te breken. De open ruimte 
die dan ontstaat is geheel bestemd voor de jeugd (plaatsing van o.a. klein biljart, tafeltennistafel). Om lawaai vanuit de 
jeugdruimte in de nieuwe bestuurskamer tegen te gaan zullen er wanden komen met bepaalde isolatie. Het plafond blijft 
ongewijzigd. Mogelijk een vlonder in de administratie/opslagkamer. Huidige telefooncel wordt kast. Garderoberekken aan 
wand in jeugdruimte blijven zoveel mogelijk gehandhaafd.  
Het waarom van deze herindeling.  
Het bestuur noemde de volgende redenen/voordelen:  

• aparte commissiekamer + elftalkamer (dicht bij massage- en kleedruimte, prestatiegedachte)  

• behoefte aan opslag/administratiekamer. -Bestuurskamer dichter bij ingang.  

• definitieve inrichting jeugdruimte (geen ander gebruik)  
Het bestuur heeft in eerste instantie met de jeugdkommissie gesproken over jeugdhonk (met eigen exploitatie). De 
jeugdkommissie vond dat geen haalbare kaart. De voornaamste reden was het toezicht. Uiteindelijk wordt nu dus gedacht aan 
een open jeugdruimte.  
ad.B: Renoveren gevel oude clubgebouw.  
De pui van het oudste deel van het clubgebouw is aan vervanging toe. Uit oogpunt van energiebesparing zal tegelijk het 
glasoppervlak worden verkleind. Voor de nieuwe gevel zal zoveel mogelijk gebruik worden gemaakt van de bestaande ruiten 
(kostenbesparing). Het glasoppervlak achter de pag-man (in het meest nieuwe deel klubgebouw) zal ook worden verkleind.  
ad.C: Luxe verbouwingen  

• wegwerken van de verwarmingsbuizen in de kantine  

• verlaging plafond door een rooster of raamwerk  

• renoveren ingang  

• 1 herenurinoir erbij plaatsen  
Het prijskaartje van deze verbouwing is nog niet beschikbaar, maar zal zodra deze klaar is met de ledenraad worden 
besproken. Het prijskaartje wordt zo opgesteld dat per onderdeel van de verbouwing duidelijk wordt wat de kosten zijn en aan 
de hand daarvan financieel haalbaar. Met name zal dit spelen bij de luxe verbouwingen.  
Ook wordt aan de hand van deze kostenopzet bekeken welke onderdelen door zelfwerkzaamheid kunnen worden 
gerealiseerd.  
De meerderheid van de ledenraad gaat akkoord met de getoonde schetsontwerpen en de bovenstaande procedure 
(o.a.bespreking prijskaartje).  
Een minderheid (vertegenwoordiger JUKO en een vertegenwoordiger jeugd) is van mening, dat de jeugdruimte te klein wordt. 
Daarnaast heeft de Juko verklaard geen behoefte te hebben aan een aparte commissiekamer. Met de bovenstaande 
verbouwingen zal ook worden gekeken naar een verbetering van de ventilatie in de keuken.  
 
3. FUNKTIONEREN LEDENRAAD/DAGELIJKS BESTUUR.  
Uit het meegezonden stuk van het dagelijks bestuur blijkt, dat zij niet willen doorgaan op de wijze, zoals de ledenraad nu 
funktioneert. Deze mening van het dagelijks bestuur is deels ontstaan door een te hoge doelstelling, die het dagelijks bestuur 
aan zichzelf toedacht en deels door het feit, dat een ledenraad weinig of niet concreet bezig kan zijn wat voor sommige 
mensen van de ledenraad tegenvalt.  
N.a.v. de verdere discussie worden de volgende afspraken gemaakt:  

• De opzet van de ledenraad, zoals die op voorgaande vergaderingen is afgesproken, blijft bestaan, d.w.z. het dagelijks 
bestuur gaat in het vervolg kerngroep heten, welke de volgende taken heeft:  

1. organisatorische taak.  
-vaststellen vergaderschema ( + 4 vergaderingen in het jaar)  
-bijeenroepen ledenraad -  
-opstellen agenda, enz.  

2. kontaktorgaan met het bestuur  



3. zorgdragen voor informatie naar ledenraadsleden en achterban (krantje)  
-De kerngroep bestaat uit de volgende personen:  
Wil Heijnen  
Ben Osse  
André Christ  
Frans Peters  
Wil Heynen en Frans Peters fungeren beide als voorzitter van de ledenraad.  
-De algemene ledenraadsvergadering zal in het vervolg worden voorgezeten door de voorzitter van de vereniging.  
 
4. BEZETTING BAR.  
De ledenraad staat op het standpunt dat, net zoals voorgaande jaren bij een tekort de seniorenelftallen per toerbeurt voor 
aanvulling moeten zorgen. Welk elftal aan de beurt is wordt tijdig in het krantje gepubliceerd.  
 
5. AANSTELLEN VERKIEZINGSKOMMISSIE.  
In eerste instantie wordt door Frans Peters de verkiezingskommissie van vorig jaar benaderd. Indien negatief, dan zal dit jaar 
de verkiezingskommissie bestaan uit: 
 Frans Peters  
Jos Kuypers  
Ronald Bergenhenegouwen  
 
6. RONDVRAAG  

• De kerngroep zoekt uit wie van kaskommissie moet aftreden. Zijn er vervolgens geen nieuwe kandidaten, dan oproep 
in de LENSrevue.  

• Het informatieblaadje van het bestuur is ondervangen door de kerngroep, welke zorgdraagt voor de kontakten met het 
bestuur. 

• Uiteenvallen vriendenelftallen. Seko zal eerst moeten inventariseren. Bestuur heeft nog gesprek met Seko over 
volgend seizoen.  Indien nodig wordt voor deze problematiek de ledenraad bijeengeroepen.  

• De ledenraad beslist in het vervolg rookloos te vergaderen. Gaarne ieders medewerking.  
 
Wil Heijnen, 
notulist  
 


